



Date 05/01/2023

2023/01/05م

Board of Directors Resolutions Disclosure	الإفصاح عن قرارات مجلس الإدارة
<p>The Board of Directors of Salah Mills Co. SAOG, advises the Capital Market Authority the Muscat Securitas Market and the investors' Community that it has been resolved the followings resolutions at the meeting of the Board of Directors on 05/01/2023:-</p> <ol style="list-style-type: none"> 1. Approved the Operating and Capital Budget for the year 2023. 2. The Board of Directors approved the establishment of grain trading company at Dubai Multi Commodities canter Free Zoon in the name "Salalah Grains Trading international" <p>Thanking you</p>	<p>يسر مجلس إدارة شركة مطاحن صلاحة ش.م.ع.ع أن يحيط علما كلا من الهيئة العامة لسوق المال وبورصة مسقط وعامة المستثمرين بأنه تم خلال إجتماع مجلس الإدارة المنعقد بتاريخ 2023/01/05م إتخاذ القرارات التالية :-</p> <ol style="list-style-type: none"> 1. إعتداد الموازنة التشغيلية والرأسمالية لعام 2023م. 2. موافقة مجلس الإدارة على تأسيس شركة لتجارة الحبوب في المنطقة الحرة بمركز دبي للسلع المتعددة بأسم "شركة صلاحة لتجارة الحبوب العالمية" <p>وتفضلو بقبول فائق الاحترام</p>



ALI TALIB ALI ALRAWAS
Board Secretary

علي بن طالب علي الرواس
أمين السر

علي بن طالب علي